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Protokół Nr X/2024 

z X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 30 października 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13:04, a zakończyła się o godzinie 18:19. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 21 

 

Porządek obrad przed zmianami: 

1. Otwarcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z VI, IX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza 

Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego złożonych w 2024 roku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad 

sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste, położonych w Łowiczu przy ulicy 

Przemysłowej, obręb Korabka, przy ulicy Armii Krajowej, obręb Korabka, przy ulicy 

Blich, obręb Małszyce i przy Zduńskiej, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika 

wieczystego. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Łowicza w związku z brakiem odpowiedzi na złożony wniosek dotyczący odzyskania 

„Kroniki Łowicza”. 

12. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej w Zakładzie 

Utrzymania Miasta spółka z o. o.. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

15. Sprawy różne. 

16. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

17. Zakończenie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z VI, IX Sesji Rady Miejskiej. 

4. Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza 

Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego złożonych w 2024 roku. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad 

sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta 

Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste, położonych w Łowiczu przy ulicy 

Przemysłowej, obręb Korabka, przy ulicy Armii Krajowej, obręb Korabka, przy ulicy 

Blich, obręb Małszyce i przy Zduńskiej, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika 

wieczystego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Łowicza w związku z brakiem odpowiedzi na złożony wniosek dotyczący odzyskania 

„Kroniki Łowicza”. 

11. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej w Zakładzie 

Utrzymania Miasta spółka z o. o.. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

panią Katarzynę Skierską-Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, 

adwokata pana Grzegorza Stefańskiego, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, 

przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek oraz Burmistrz Miasta pan Mariusz 

Siewiera w imieniu swoim, wszystkich radnych i pracowników urzędu podziękowali panu 

Zbigniewowi Kuczyńskiemu za wieloletnie kierowanie Ośrodkiem Sportu i Rekreacji 

w Łowiczu oraz panu Bogdanowi Suchankowi za wieloletnie kierowanie Miejskim Zakładem 

Komunikacji w Łowiczu. Następnie przywitali nowych dyrektorów: Ośrodka Sportu 

i Rekreacji panią Karolinę Pierzchałę oraz Miejskiego Zakładu Komunikacji pana Michała 

Mostowskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym). 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad X Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Michał Zieliński złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 6 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja”. 

 

W dyskusji wzięli udział: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Michał Zieliński, 

radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Szymon 

Szaleniec, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, radny Tomasz Rudnicki, 

radna Dorota Chylińska. 

 

Radny Michał Zieliński złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

W dyskusji wzięli udział radni, którzy zgłosili się przed złożeniem wniosku o zamknięcie 

dyskusji: radny Hubert Krajewski, radny Lech Aniszewski, radny Tomasz Rudnicki, pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania 

Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku radnego Michała Zielińskiego o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosował „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

11 „za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że punkt został zdjęty 

z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o wprowadzenie do porządku 

obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza 

na rok 2024. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 
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12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że autopoprawka została 

wprowadzona do porządku obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Ad. 3 

Protokoły z VI i IX Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokoły zostały przyjęte bez zmian. 

 

Ad. 4 

Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza 

Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego złożonych w 2024 roku 

– przedstawiła pani Zofia Wielemborek Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łowiczu.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, ustalenia zasad sprzedaży 

na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Miasta Łowicza 

oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Michał Zieliński, radny Tomasz Rudnicki.  

 

Radny Tomasz Rudnicki złożył wniosek o zamknięcie dyskusji. 
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W dyskusji wzięli udział radni, którzy zgłosili się przed złożeniem wniosku o zamknięcie 

dyskusji: radny Jacek Kaźmierski, radny Kamil Górski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta.  

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski.  

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży, 

ustalenia zasad sprzedaży na rzecz najemców lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Miasta Łowicza oraz udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ X/63/2024 
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Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych 

oddanych w użytkowanie wieczyste, położonych w Łowiczu przy ulicy Przemysłowej, 

obręb Korabka, przy ulicy Armii Krajowej, obręb Korabka, przy ulicy Blich, obręb 

Małszyce i przy Zduńskiej, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego – 

przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, 

Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący Komisji radny 

Jakub Wolski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste, położonych w Łowiczu 

przy ulicy Przemysłowej, obręb Korabka, przy ulicy Armii Krajowej, obręb Korabka, 

przy ulicy Blich, obręb Małszyce i przy Zduńskiej, obręb Śródmieście, na rzecz jej 

użytkownika wieczystego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ X/64/2024 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych – przedstawiła pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat 

z Wydziału Finansowego. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, pani 

Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego, radny Robert 

Wójcik, radny Tomasz Rudnicki. 

 

Radny Jakub Wolski poprosił o 3 minuty przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 14:48 do godziny 15:04. 

Po przerwie. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, pani Monika Fudała Kierownik Referatu 

Podatków i Opłat z Wydziału Finansowego, radny Lech Aniszewski, przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Sebastian Popiel, 

radny Jakub Wolski, radny Robert Wójcik. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 15:15 do godziny 16:05. 

Po przerwie. 

 

Głos zabrała pani Monika Fudała Kierownik Referatu Podatków i Opłat z Wydziału 

Finansowego. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła przewodnicząca komisji radna Katarzyna Tadeusiak. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski.  

(stanowią załączniki) 

 



9 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska „wstrzymała się” od głosu. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „przeciw”. 

17. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 10 „za”,  7 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ X/65/2024 

 

Burmistrz Miasta pan Mariusz Siewiera  poprosił o przerwę. 

Przerwa od 16:09 do 16:10. 

 

Po przerwie. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicz na 

lata 2024 – 2033 – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radny Sebastian Popiel, radny Szymon Szaleniec. 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił zastępca przewodniczącego komisji radny 

Kamil Górski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicz na lata 2024 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ X/66/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024 

z autopoprawką – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Dorota Chylińska, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik 

Miasta, radny Robert Wójcik, radny Jacek Kaźmierski, radny Szymon Szaleniec. 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Łowicza na rok 2024 z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ X/67/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łowicza 

w związku z brakiem odpowiedzi na złożony wniosek dotyczący odzyskania „Kroniki 

Łowicza” – przedstawił radny Szymon Szaleniec Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Łowicza w związku z brakiem odpowiedzi na złożony wniosek 

dotyczący odzyskania „Kroniki Łowicza”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak „wstrzymała się” od głosu. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

17 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ X/68/2024 

 

Ad. 11 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z kontroli kompleksowej w Zakładzie 

Utrzymania Miasta spółka z o. o.. 

 

Stanowisko przedstawił radny Sebastian Popiel przewodniczący Komisji Rewizyjnej i radna 

Iwona Sokół. 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia stanowiska 
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Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu z kontroli kompleksowej w Zakładzie 

Utrzymania Miasta spółka z o.o. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ X/69/2024 

 

Ad. 12 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Krzysztof Olko złożył interpelacje w sprawie: 

− naprawy progu zwalniającego w ulicy Krakowskiej, 

− poprawy ustawienia lustra drogowego na skrzyżowaniu ulicy Ciemnej i ulicy 

Konopackiego, 

− zwiększenia budżetów jednostek pomocniczych – osiedli o 2000 zł. 

(stanowią załączniki) 

 

Radny Jacek Kaźmierski złożył zapytanie: Czy Miasto Łowicz zgłosiło propozycje zadań 

inwestycyjnych do Wieloletniego Programu Rozwoju Bazy Sportowej w Województwie 

Łódzkim. 

(stanowi załącznik) 
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Radny Jacek Kaźmierski złożył interpelację w sprawie opinii na temat utworzenia miejsc 

parkingowych przy ulicy Żabiej pomiędzy placem zabaw i parkiem A. Mickiewicza. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łowiczu Zofia Wielemborek złożyła interpelację 

w sprawie wykonania oświetlenia przy chodniku na osiedlu Stefana Starzyńskiego między 

blokiem nr 6, a ogrodzeniem Przedszkola nr 2 „Pod tęczą”.  

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 13 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Maciej Pochwała, radny Tomasz Rudnicki, radny Szymon Szaleniec, radny Hubert 

Krajewski, radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny 

Jakub Wolski, radna Iwona Sokół, radny Sebastian Popiel. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zawiadomienia o wszczęciu 

postępowania w celu kontroli legalności uchwały nr IX/47/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 26 września 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Żłobku Miejskim w Łowiczu przesłana 1 października 2024; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zawiadomienia o wszczęciu 

postępowania w celu kontroli legalności uchwały nr IX/47/2024 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 26 września 2024 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Żłobku Miejskim w Łowiczu przesłana 4 października 2024 (po przesłaniu 

prawidłowej uchwały); 

− pismo mieszkańców bloku przy ul. Bawełnianej 4 w sprawie sprzedaży mieszkań 

komunalnych z bonifikatą; 

− prośba Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu o wsparcie finansowe w wysokości 

150 000 zł; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie legalności uchwały 

nr VI/31/2024 z dnia 29 sierpnia 2024 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka przy ulicy 

Tkaczew; 
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− ponowna petycja w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej pobierania odcisków 

palców przy wydawaniu dowodu osobistego (Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek przekazała petycję do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji); 

− pismo dotyczące nie przyznania mieszkania komunalnego. Pismo zostało omówione 

na posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej i jest do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej; 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego kończące procedurę analizy oświadczeń 

majątkowych, składanych Wojewodzie Łódzkiemu na początek kadencji 2024-2029; 

− pismo z Urzędu Skarbowego w Skierniewicach dotyczące informacji o wyniku analizy 

oświadczenia majątkowego; 

− analiza oświadczeń majątkowych za 2023 rok z Urzędu Skarbowego w Łowiczu; 

− rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty 

za wyżywienie z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego. 

− pismo mieszkańców bloku przy ul. Kaliskiej 6a w sprawie sprzedaży mieszkań 

komunalnych z bonifikatą; 

− dotacja dla Diecezji Łowickiej n pokrycie zadania pn. Łowicz: bazylika katedralna pw. 

Wniebowzięcia NMP, (XVII w.):prace konserwatorskie i budowlane Krypty Prymasów 

– etap VI. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o konieczności 

zgłaszania się Radnych do pocztu sztandarowego na 8 listopada 2024 r. i 11 listopada 2024 r.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obecnie klub 

radnych Prawo i Sprawiedliwość nie ma przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła o zgłoszenie kandydatów do niej bądź do Biura Rady. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta, radny Tomasz Rudnicki, radny Jacek Kaźmierski, radny Szymon Szaleniec, radny 

Hubert Krajewski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Lech 

Aniszewski, radny Robert Wójcik, radna Dorota Chylińska. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: problemów z oświetleniem miejskim, budowy ulicy 

równoległej do ulicy Klickiego (wycena i wykup działek), rozstrzygnięcia nadzorczego 

w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Łowiczu oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie, montażu urządzeń 

odstraszających ptaki pod wiaduktem, zwiększenia środków dla zarządów osiedli, pomocy 

dla zalanego w czasie powodzi we Francji miasta partnerskiego Montoire-sur-le-Loir, 

planowanego powstania w Łowiczu punktu informacyjnego Łódzkiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego, planowanej dystrybucji biletów na paczki dla dzieci w związku z miejską 

imprezą świąteczną, montażu dodatkowych tablic dla zarządów osiedli, rozstrzygnięcia 

przetargu na Opracowanie projektu Strategii Rozwoju Miasta „Łowicz 2030+”, projektu 
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Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Łowicza oraz sporządzenie projektu Planu Ogólnego 

Miasta Łowicza, złego stanu Jadłodzielni w Al. Sienkiewicza, braku papieru toaletowego 

w budynku miejskim w Al. Sienkiewicza 62, zmian organizacyjnych i personalnych 

w Urzędzie Miejskim, zmiany miejsca zatrudnienia pana Remigiusza Ruty, pisma w sprawie 

przerwanej VI Sesji Nadzwyczajnej, umieszczenia urządzeń AED w miejscach bardziej 

dostępnych, akcji informacyjnej dot. korzystania z urządzeń AED, potrzeby pomalowania 

słupków zabezpieczających osoby wychodzące z katedry na jaśniejszy, bardziej widoczny 

kolor, potrzeby doprecyzowania w Statucie Miasta Łowicza czasu trwania przerwy technicznej, 

planów względem drogi prowadzącej obok katedry (czy będzie ponownie zamykana), złego 

stanu miejskiej pływalni (brak papieru toaletowego, brak możliwości wejścia do przebieralni 

rodzica z dzieckiem innej płci, palarni przed wejściem na pływalnie), wydatków jakie trzeba 

byłoby ponieść celem podniesienia temperatury wody w basenie miejskim. 

 

Ad. 15 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna sesja Rady 

Miejskiej planowana jest 28 listopada 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej –  25 listopada 2024 r., godz. 15:00; 

posiedzenie Komisji Społecznej – 25 listopada 2024 r., godz. 14:00; 

posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – 20 listopada 2024 r.; 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów – 21 listopada 2024 r. 

 

Ad. 16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek 

 


